
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 317
Ministeren bedes oplyse, hvor meget indtægterne fra selskabsskat på finans-
loven for 2015 ville være større, hvis selskabsskatteprocenten havde været
den samme som i 2001. Ministeren bedes oplyse henholdsvis det umiddelba-
re provenu, og provenu efter tilbageløb og adfærd. Ministeren bedes ligeledes
oplyse, hvilke fordelingsmæssige konsekvenser indgrebet ville have.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. januar 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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